
De SGP-fractie wil graag de volgende rondvraag indienen voor RGW van 25/01/2023: 

• Klopt het dat er inmiddels vanaf november een ontheffingsaanvraag van de FBE voor de Vos 
op het provinciehuis ligt? 

• Is het correct dat hier nog geen reactie op gegeven is? 
• Wanneer gaat de gedeputeerde hier ontheffing voor verlenen? 

Bertrick van den Dikkenberg 

 


